
V središču pozornosti

,,Naš delavec
in športnik
Mišo Magušar!!!"

V naši občini živi in dela tudi znani šport-
nik — smučar Mišo Magušar, dolgoletni član
državne reprezentance, bivši pionirski, mla-
dinski in članski prvak Jugoslavije v slalo-
mu. Toda namen tega pisanja ni opisovanje
njegovih uspehov ali neuspehov na šport-
nem področju, temveč odnos njegove delov-
ne organizacije Viator, TOZD Delavnice, ki
mu je prekinila delovno razmerje. Ne glede
na to, da so mu prekinili delovno razmerje,
pa je v njihovem intemem glasilu izšel čla-
nek: »Naš delavec in športnik Mišo Magu-
šar«, v katerem je izjavil: Za mojo smučar-
sko odsotnost ima TOZD Delavnice razume-
vanje.

V razgovoru z njim, kako in kaj sedaj,
je povedal:

»V športu človek prenese poraze, ker je
to sestavni del tekmovanja in če tega ne
zmoreš, je bolje, da se s športom ne ukvar-
jaš. Tako zame ni »neuspeh«, ker nisem šel
na olimpiado, šel je pač tisti, ki je bil v
tistem trenutku bolje pripravljen. Seveda
sem si uvrstitve v reprezentanco za olim-
piado močno želel. Toda nisem pričakovaj,
da se bo to poznalo tudi v odnosih v moji
delovni organizaciji, ki mi je v prejšnjih le-
tih ponujala in dala obilo pomoči, da sem
se lahko pripravljal za naporna tekmova-
nja.«

Do kakšnih nesoglasij je prišlo v odnosih
med teboj in tvojo delovno organizacijo?

»Mislim, da je prišlo do nesporazuma na
relaciji Smučarska zveza—Viator, čeprav je
sodelovanje prej bilo urejeno, seveda dokler
sem dosegal določene rezultate. Posledica te-
ga je, da v delovni organizaciji niso hoteli
več razumeti mojih izrednih izostankov od
dela, zaradi obveznosti, ki sem jih še imel
do reprezentance, so mi brez predhodnega
razgovora ali pismenega obvestila prekinili
delovno razmerje. Ko sem zbolel za pljuč-
nico, sem pri zdravniku izvedel, da nisem
več y rednem delovnem razmerju in s tem
mi je bila odklonjena tudi zdravniška po-
moč. Ob vsem tem sem pričel razmišljati,
zakaj tako nekorekten odnos, sedaj, ko so
bili leta in leta ti odnosi urejeni. Predvsem
me boli to, da sem ves čas vestno in marlji-
vo treniral, saj na tekmovanjih nisem za-
stopal sebe, temveč barve Jugoslavije.«

Kot sem seznanjen, so te po treh mesecih
zopet sprejeli v delovno razmerje. Kako to?

»Po dolgih pregovarjanjih, opravičevanjih
in prošnjah so me zopet s težavo sprejeli
na delovno mesto v Viator TOZD Delavni-
ce, čeprav nekaterim to ni bilo po volji.«

Kot si sam prej povedal, te niso obvestili
in tudi nisi dobil nikakršne odločbe, da so
ti prekinili delovno razmerje. Kako da se
nisi obrnil na komisijo za delovna razmerja?

»Po dolgoletnem uspešnemu sodelovanju
in razumevanju z delovno organizacijo sem
želel, da bi se taki odnosi nadaljevali do
konca moje športne kariere. Želel sem tudi,
da se po odsluženju vojaške obveznosti vr-
nem na delovno mesto, da bi, kolikor je mo-
goče, povrnil z delom tisto, kar je družba
dala, da sem lahko nemoteno treniral in
častno zastopal Jugoslavijo. Mislim, da si
takega ravnanja nisem zaslužil,« je zaključil
Mišo.

Zakaj še vedno v naši družbi nekateri
menijo, da je človek, ki ne dosega več vrhun-
skih rezultatov v našem nacionalnem športu,
navkljub svoji mladosti neuporaben za delo
in ustvarjanje v naši skupnosti?
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